
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 233 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 
DEN 29.  NOVEMBER 2017 

Til: Undervisningsministeren  
Dato: 24. november 2017 
Stillet af: 

 

Peter Kofod Poulsen (DF) 

Mener ministeren, at man på VUC Syd har behandlet skatteborgernes penge 
fornuftigt, og synes ministeren, at de seneste mange sager om VUC Syd – 
bl.a. indkøb af kunst, udbetaling af resultatløn, manglende gennemsigtighed i 
forhold til studieaktivitet etc. – vidner om, at der er styr på situationen på VUC 
Syd? 
(Spm. nr. S 233). 
 
 
På Folketingets formands vegne 
Lovsekretariatet  

Den 24. november 2017 
 
Lovsekretariatet 
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